
 

 

KRAJEVNA SKUPNOST CENTER KRANJ      P O T R J E N 
Tomšičeva 21, 4000 Kranj 
tel. 04/ 2022 141 
 
 
 
Datum: 8. 3. 2023 
 
 
 
                                                      Z A P I S N I K 
 
 
 
3. seja sveta Krajevne skupnosti Center – Kranj, ki je bila 8. 3. 2023 s pričetkom ob 18. uri. 
 
 
PRISOTNI: Anže Šinkovec, Ana Černe, Urša Erjavc, dr. Aleksander Pavšlar, Stanka Prezelj in  
                  Daša Zupan – 6 članov                
 
ODSOTNI:  Manca Pogačar – 1 članica 
 
 
DNEVNI RED:  
 

1. Potrditev zapisnika 2. seje sveta KS Center; 

2. Poročilo predsednika KS; 

3. Vprašanja, pobude in predlogi članov sveta. 

 
SKLEP 1: Dnevni red 3. seje Sveta Krajevne skupnosti Center – Kranj se potrdi. 

SPREJETO: (6 prisotnih: 6 ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽANIH) 

  

1. POTRDITEV ZAPISNIKA 2. SEJE SVETA KS CENTER 

SKLEP: Potrdi se zapisnik 2. seje Sveta Krajevne skupnosti Center – Kranj. 

SPREJETO: (6 prisotnih: 6 ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽANIH) 

 

2. POROČILO PREDSEDNIKA KS 

- Informativna tabla KS Center: predsednik pove, da se Zavod za kulturo ne strinja s 
postavitvijo informativne table na vidni lokaciji v starem mestnem jedru, občina se 
s postavitvijo strinja. ZVKD predlaga, da se postavi na stavbi, ker ima KS Center 
prostore. Predsednik je predlagal druge bolj prometne lokacije, a niso bile sprejete 



 

 

s strani ZVKD. Občina mora poiskati rešitev za umestitev table na steno ob vhodu v 
prostore KS. 

- Suhijeva hiša: predsednik pove, da nima nič informacij vezano na hišo, sicer 
predsednik podpira idejo, ki jo je na prejšnji seji predlagal Aleksander Pavšlar, glede 
vsebin, ki bi bile primerne.  

- Prešernova ulica: predsednik ne podpira ideje o zaprtju Prešernove ulice za kolesarje 
in skiroje, ki se omenja s strani občine in dvosmerni promet po Tavčarjevi, podpira 
pa idejo o postavitvi prometnega znaka, ki opozarja na prednost pešcev pred 
kolesarji in skiroji. Postavljen je nov znak, ki omejuje 2 m širino prevoznega sredstva 
skozi Tavčarjevo ulico mimo ribarnice.  

- Glavni trg: Urad za gospodarske dejavnosti in promet ima močno željo zasaditi 
drevesa na Glavnem trgu, predsednik je mnenja, naj najprej predstavijo predlog 
krajanom Glavnega trga in ostalim krajanom.  

- Igrala na Pungartu: za obnovo je bilo dodeljeno 24.000 EUR, 23.500 EUR se jih je 
porabilo za postavitev 2 igral. Predsednik je predlagal, da se odstranjeno igralo, 
vrtiljak, popravi in vrne nazaj na igrišče. Na prostoru labirinta naj se ne bi nameščala 
nova igrala, pripravil naj bi se prostor za dogodke, nekakšno letno gledališče. 
Predsedniku se to ne zdi slaba ideja.  

- 8. člen, sredstva za KS: ocena stroška za obnovo stopnišča je v višini 200.000 EUR, 
kar zajema stopnišče in stene arkad. Sredstev KS Center za to obnovo je premalo. 
Županov urad se s projektom sicer strinja. Potreben bi bil vir sofinanciranja, ker 
občina za to obnovo nima namenjenih sredstev. Aleksander Pavšlar vpraša, če je 
potreben NRP? Predsednik odgovori da je potreben. Predsednika zanima ali je še 
kakšen projekt v KS Center, ki bi se lahko še financiral iz teh sredstev? Aleksander 
Pavšlar pove, da je Cesta Iva Slavca potrebna preplastitve. Stanka Prezelj predlaga 
mogoče prenova obzidja nad Jelenovim klancem. Aleksander Pavšlar pripomni, da 
je to kompleksni poseg in da ta obnova vredna milijon evrov in da je bil ta projekt 
narejen že pred 10 leti. Urška Erjavec pove, da je predvidena celostna ureditev. 
Predsednik bo to idejo posredoval naprej. 

- Poverjenik civilne zaščite: predsednik predlaga predstavnika, in sicer sebe ter Ano 
Černe, ki se s predlogom strinja. 

- Vabilo MOK za svetnike, predsednik povabi na dogodek, če se ga kdo žele udeležiti. 

- Nadzor nad prometom: predsednik pove, da se bo odzval na pismo občanke glede 
prometa v starem mestnem jedru, s predlogom po povečanim nadzorom nad 
prometom. Aleksander Pavšlar pripomni, da je vstop v staro mestno jedro primerljiv 
s prejšnjimi leti. Ana Černe doda, da bi bil dodaten nadzor v prid boljšemu bivanju v 
starem mestnem jedru. Aleksander Pavšlar pove, da je količina prometa definirana 
s stanovalci in dejavnostmi. Ana Černe predlaga naj se uredijo peš cone in dostopi 
do stanovanj. Aleksander Pavšlar pa meni, da bi s 3 ulicami in 3 trgi zapore slabo 
vplivale na stari del mesta. Predsednik pravi, da bo zadovoljen, če se bodo naprej 
konstruktivno pogovarjali o ureditvi. Ana Černe pove, da bi bil nadzor bolj potreben 
in da so večji problem nestanovalci kot stanovalci. Predsednik je mnenja, da ni veliko 



 

 

vstopov nestanovalcev, se pa strinja, da se pred novimi spremembami bolje izvaja 
obstoječa prometna ureditev. 

- Prešernov semenj in pustovanje: Predsednik pove, da sta bila v zadnjih dveh mesecih 
dva dogodka, in sicer Prešernov semenj in pustovanje, ki pa sta bila uspešna in dobro 
umeščena v mestno jedro. Organizator je tudi upošteval pripombe KS Center, ki sta 
jih Klemnu Malovrhu predala Anže Šinkovec in Aleksander Pavšlar. 

- 12 urni tek: Predsednik se je dobil z organizatorji 12 urnega teka, povedali so, da 
bodo v prihodnjih letih mogoče posodobili traso in da se bodo pogovarjali s KS 
Center glede izvedbe dogodka in vpliva na življenje krajanov. 

 

3. VPRAŠANJA, POBUDE IN PREDLOGI ČLANOV SVETA 

- Smetnjaki na Partizanski cesti: Stanka Prezelj opozori da na Partizanski cesti od Kerna 
naprej ni košev za smeti. Predlaga naj MOK pogleda, saj so za to določeni predpisi. 
Aleksander Pavšlar pove, da so pri Prešernovem gaju postavili en koš.  

- Parkiranje ob Prešernovem gaju: Stanka Prezelj pove, da ob Prešernovem gaju, kljub 
temu da ni parkirnih mest, parkirajo. Predsednik pripomni bil potreben nadzor. 

- Kanjon Kokre: Urša Erjavc pove, da so v kanjonu podrta drevesa, sprašuje kdaj bodo 
to pospravili, saj je veliko vej in je nevarno. Aleksander Pavšlar je že v času svojega 
predsedovanja pisal na MOK in so problem lastniki, občina ima zelo malo lastništva. 
Občina ne sme izvajati vzdrževalno investicijskih posegov. Kanjon nima upravljalca, 
je pa zavarovan kot naravna vrednota. 

 
Seja zaključena ob 19:00. 
 
 
Zapisala:                                                                                                    Predsednik sveta KS:                       
Irena Knific                                                                                                Anže Šinkovec 
 
 
 
 
 


